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Abstract (en)
[origin: US2019033790A1] Stopping mechanism for a striking mechanism comprising energy storage means including a power reserve transmission
wheel set, a strike wheel set comprising a detent ratchet, a main click for the passing strike function and/or a repeater release click, the stopping
mechanism includes an uncoupling lever for moving the clicks away from the strike wheel set, by an instantaneous jump of a lever changing the
position of the uncoupling lever, when the level of energy of the storage means crosses a predefined threshold, through the cooperation between a
finger, driven by the power reserve transmission wheel set, and a jumper returned by a first spring, to bring the finger to bear on a fork of the lever to
cause it to pivot abruptly by instantaneously changing the position of a lug with respect to a second spring.

Abstract (fr)
Mécanisme d'arrêtage (5) pour sonnerie (100) comportant des moyens de stockage d'énergie comportant un mobile de marche (35), un mobile
de sonnerie (2) comportant un rochet de détente (22), un cliquet principal (85) d'exécution d'une sonnerie au passage et/ou un cliquet de
déclenchement de répétition (40), le mécanisme d'arrêtage (5) comporte un levier de débrayage (55) éloignant les cliquets (85 ; 40) du mobile de
sonnerie (2), par saut instantané d'une bascule (17) changeant la position du levier (55), quand le niveau d'énergie des moyens de stockage franchit
un seuil prédéfini, par la coopération d'un doigt (30) entraîné par le mobile de marche (35) et d'un sautoir (36) rappelé par un premier ressort (38),
pour amener le doigt (30) en appui sur une fourchette (19) de la bascule (17) pour commander son pivotement brusque par changement instantané
de position d'un ergot (179) par rapport à un deuxième ressort (39).
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